
 
2025.03624 Besluitenlijst Commissie Integraal Waterbeheer 

Datum 05-03-2025 
Tijd 14:00 - 16:00 
Locatie HHSK, Maasboulevard 123, Rotterdam 
  
Aanwezigen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Inspreker 
 
 
Afwezig met  
bericht 

Arjen Hazelebach (voorzitter), Judith van den Bos (secretaris) 
 
C.M.C. van Berkel (AWP voor water, klimaat en natuur), A, Bogaard 
(BBB), M.C. Breet (JA21), Z.P. Coşkun (Partij voor de Dieren), H.J. 
Heinecke (PvdA), E. Hovingh (Water Natuurlijk), F.N.J. Huijgens (Water 
Natuurlijk), E.G.J. Jansen (Partij voor de Dieren), V.J.A. Jumelet (VVD), 
M.J. de Jong (BBB) (tot 17.00 uur), H.G.M. van Leeuwen (CDA) L. 
Nanninga (Natuurterreinen),  M.C. van der van der Spek (SGP-
ChristenUnie), A.C. de Zeeuw (Ongebouwd), leden. 
 
M.J. van Cappelle (Water Natuurlijk), C. Habben Jansen (VVD), W.R. van 
Heemst (PvdA), portefeuillehouders. 
 
 
W. Boer (vereniging Duurzame Waterbeheersing en Landbouw 
Krimpenerwaard) 
 
J. Valk en J. Mulder (JOU waterschappen) 
 
 

 NB: Het volledige audiovisuele verslag is te bekijken op de website van HHSK. 
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Opening en vaststelling agenda 
 
De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 
 

1.1 
 

Uitnodiging en agenda commissie IWB 5 maart 2025 
 
 

1.2 
 

Uitnodiging en agenda verenigde vergadering 26 maart 2025 
 

2 
 

Inspreekrecht 
 
De heer Boer heeft namens de vereniging Duurzame Waterbeheersing en 
Landbouw Krimpenerwaard gebruik gemaakt van het inspreekrecht inzake 
afplaggen Krimpenerwaard. 
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VV voorstellen 
 

  



 
3.1 
 

Aanvraag voorbereidingskrediet kadeverbeteringen Bermweg en 
Oostringdijk 
 
Besluit: 
De commissie IWB adviseert de vv het voorstel Aanvraag 
voorbereidingskrediet kadeverbeteringen Bermweg en Oostringdijk, te 
agenderen als hamerstuk. 
 

3.2 
 

Uitvoeringskrediet ophogen peilscheidingen Zuidplaspolder 
 
Besluit: 
De commissie IWB adviseert het voorstel Uitvoeringskrediet ophogen 
peilscheidingen Zuidplaspolder, te agenderen als hamerstuk. 
 

3.3 
 

Waterberging Bleiswijkplein 
 
Besluit: 
De commissie IWB adviseert het voorstel Waterberging Bleiswijkplein te 
agenderen als hamerstuk. 
 

3.4 
 

Kredietaanvraag reparatie en groot onderhoud  slibgistingstank 1 
awzi Kralingseveer 
 
Besluit: 
De commissie IWB adviseert het voorstel Kredietaanvraag reparatie en 
groot onderhoud  slibgistingstank 1 awzi Kralingseveer, te agenderen als 
hamerstuk. 
 

3.5 
 

Zienswijze kadernota 2026 GR Slibverwerking 2009 
 
Besluit: 
De commissie IWB adviseert het voorstel Zienswijze kadernota 2026 GR 
Slibverwerking 2009, te agenderen als bespreekstuk. 
 

3.6 
 

Aanvraag uitvoeringskrediet kadeverbetering  Zuidplaspolder ZPP 
019, ZPP 021, ZPP 022, ZPP 024 
 
Besluit: 
De commissie IWB adviseert het voorstel Aanvraag uitvoeringskrediet 
kadeverbetering  Zuidplaspolder ZPP 019, ZPP 021, ZPP 022, ZPP 024, te 
agenderen als hamerstuk. 
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Kennisgevingen 
 

4.1 
 

K-stuk VV Vangstontwikkeling muskus- en  beverratten 2024 
 



 
4.2 
 

K-stuk VV Impact nieuwe RSA en KRW op de afvalwaterketen 
 

4.3 
 

K-stuk VV kreeftenaanpak 
 

4.4 
 

Waterakkoord KWA en DKW 
 

4.5 
 

Vervolg nota afvalwaterketen 
 

4.6 
 

Beantwoording Motie Vreemd 2 inzake PFAS 
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Overige punten 
 

5.1 
 

Mededelingen 
 
Notulen:  
Hoogheemraad Van Cappelle deelt de stand van zaken rond Cortelande. Zij 
zal de verenigde vergadering informeren over haar mandaat bij de 
watertafel.  
 
Hoogheemraad Habben Jansen deelt mee dat de zitting inzake KIJK bij de 
Raad van State is gepland op 4 juni 2025. 
 
Hoogheemraad Van Heemst deelt dat hij binnenkort een convenant inzake 
de verontreiniging indirecte lozingen zal ondertekenen met de provincie 
Zuid-Holland als impuls aan de Kaderrichtlijn Water. In de nieuwsbrief wordt 
de verenigde vergadering hierover geïnformeerd.  
 

5.2 
 

Besluiten- en toezeggingenlijst van de commissie IWB van 5 
november 2024 
 
De besluiten- en toezeggingenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 
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Rondvraag en sluiting openbare gedeelte 
Notulen: 
De heer Huijgens vraagt aandacht voor de duurzaamheidsparagrafen. Met 
welke bedoeling staan deze in de stukken? Hoogheemraad Van Heemst 
deelt de zorgen van Water Natuurlijk. Hij pakt de handschoen op om de 
duurzaamheidsvoorstellen meer smart te maken en een beter zicht te 
krijgen op wat de bijdrage per project is. 
 
Mevrouw Jansen vraagt naar het advies van de Universiteit Utrecht. Had dit 
niet tegelijkertijd met het college bij de verenigde vergadering kunnen 
liggen? Wanneer komt het advies van de Universiteit Utrecht op de agenda 
van de verenigde vergadering. Hoogheemraad Van Cappelle deelt dat het 
vrij lang geduurd heeft voordat de verenigde vergadering het stuk 
ontvangen heeft. Het stuk komt als zodanig niet terug op de agenda, maar 
de Kaderrichtlijn Water komt in mei wel terug op de agenda. Mevrouw 
Jansen heeft uit de bijeenkomst over het rapport overgehouden dat het 
hoogheemraadschap meer moet doen voor de waterkwaliteit en zou daar 
graag in de verenigde vergadering over hebben. Hoogheemraad Van 
Cappelle stelt voor om de mei vergadering af te wachten om te zien of dat 
voldoende is. 



 
 
Mevrouw Jansen wil graag weten hoe het college staat tegenover 
woningbouw in Bergambacht-Oost. Vanuit de bewoners wordt gevraagd aan 
de verenigde vergadering de woningbouw niet te doen. Wat is hierin ons 
standpunt? Hoogheemraad Habben Jansen geeft aan dat de gemeente 
Krimpenerwaard woningbouwambities heeft waarover regelmatig bestuurlijk 
overleg is. Hiervoor hebben we de kaders van het waterbeheerprogramma 
en de gebiedsvisies. Deze brief is ook bij het college bekend. Het verzoek 
over deze situatie is bestuurlijk nog niet gedaan. Hij wil eerst het voorstel 
van de gemeente afwachten en het ambtelijk advies daarover, alvorens hij 
hierover bestuurlijke uitspraken over gaat doen.  
 
De heeft Nanninga heeft in een persbericht gelezen over de hoogste 
overschrijding ooit in de wateren rond Bergschenhoek. Is het geen tijd om 
met diverse partijen bij elkaar te halen, om steviger er tegen aan te gaan? 
Hoogheemraad Van Cappelle geeft aan dat het hoogheemraadschap zich 
jarenlang inzet via de Emissieloze kas om de glastuinbouw te helpen. Dan is 
het triest dat dit toch gebeurd. Samen met Glastuinbouw Nederland zetten 
het hoogheemraadschap watercoaches in om de waterstromen in kaart te 
brengen. Handhaving vindt plaats bij de teeltwisselingen samen met de 
omgevingsdiensten. Het hoogheemraadschap zet daar al jaren stevig op in. 
In navolging van het DAW in de Krimpenerwaard gaat het 
hoogheemraadschap ook proberen om de tuinders in een gebiedje bij elkaar 
te krijgen. 
 
De voorzitter sluit om 18.03 uur het openbare gedeelte van de vergadering, 
met dank aan ieders inbreng.  

  
  
  
  

 


